

上窰民俗文物館 40周年特備節目

40

Special Programmes for
Sheung Yiu Folk Museum 40th anniversary celebration

除特別註明外，所有節目均以粵語進行及費用全免。節目內容並不代表博物館立場。節目如有更改或取消，恕不另行通知。查詢請致電 2792 6365。

Unless otherwise stated, all special programmes are **conducted in Cantonese** and are **free of charge**. The Museum makes no representations on the content of the programmes. Programmes are subject to change and cancellation without prior notice. For enquiries, please call 2792 6365.

上窰村客家民俗文化之旅

Special Guided Tour
on Hakka Culture
in Sheung Yiu Village

為慶祝上窰民俗文物館40周年館慶，我們將舉辦一系列精彩的慶祝活動，讓參觀者對上窰民俗文物館有更深入的认识。是次導賞活動將帶領參觀者探索昔日上窰村客家居民的生活日常，同時為上窰民俗文物館40周年慶祝活動揭開序幕。

To mark the 40th anniversary of the Sheung Yiu Folk Museum, we are delighted to present a series of activities to enhance visitors' understanding of the folk museum. Kicking off our celebration would be a themed guided tour that offers an exploration into the way of life of the Hakka people of Sheung Yiu Village in the past.

08.09.2024 &
22.09.2024

星期日 Sunday

時間 下午 2:00 ▶ 3:00
Time PM

地點 上窰民俗文物館
Venue Sheung Yiu Folk Museum

名額 40
Quota

參加辦法 無須報名，即場參加，先到先得。
Enrolment No registration is required. First come, first served.



香港西貢北潭涌自然教育徑上窰民俗文物館
Sheung Yiu Folk Museum,
Pak Tam Chung Nature Trail, Sai Kung, Hong Kong

☎ 2792 6365

🌐 <https://hk.heritage.museum/>